

# 环境管理体系认证证书

证书编号：331231460

兹证明：

## 苏州艾航激光科技有限公司

统一社会信用代码：91320585MA1PC7YM28

注册地址：太仓市沙溪镇归庄凡山村30组（长富经济开发区）

经营地址：江苏省苏州市太仓市沙溪镇归庄凡山村30组（长富经济开发区）

建立的环境管理体系符合标准：

## GB/T24001-2016 idt ISO14001:2015

此证书认证范围如下：

激光雕刻切割机、光纤切割机、激光打标机及其零部件的设计开发和生产；太阳能电池热处理设备零部件加工

(认证范围IAF Code：17 ;18)

首次注册日期：2023-08-24

注册有效期至：2026-08-23

本张证书使用期至2024-08-23，请在该日期前完成监督或再认证审核并经评审后换发。

此证书所有权归属TiGroup并接受相关合同条款约束，获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效。本证书信息可在本机构网站www.titcgroup.com，及在国家认证认可监督管理委员会官方网站www.cnca.gov.cn上查询。



Signed by

签发日期：2023-08-24

发证机构：钛和认证（上海）有限公司

CNCA批准号：CNCA-R-2017-331

地址：上海市普陀区长寿路767号7层705-709室

邮箱：contact.cbe@titcgroup.com

# ENVIRONMENTAL MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Certificate No. 331231460

*This is to certify that*

**Suzhou Aeon Laser Technology Co., Ltd**

Uniform Social Credit Code: 91320585MA1PC7YM28

Registered Address: Group 30, Fanshan Village, Gui Zhuang, shaxi town, Taicang City (Changfu Economic Development Zone)

Operating Address: Group 30, Fanshan Village, Gui Zhuang, Shaxi Town, Taicang City, Suzhou City, Jiangsu Province (Changfu Economic Development Zone)

*has been found to conform to the Management System standard*

**GB/T24001-2016 idt ISO14001:2015**

*for the following scope:*

The design, development and production of laser engraving and cutting machine, optical fiber cutting machine, laser marking machine and their parts; Parts processing of solar cell heat treatment equipment

(IAF Code of Scope: 17 ;18)

Original Registration Date: 2023-08-24

Expiry Date: 2026-08-23

This certificate is valid until 2024-08-23. Please complete the surveillance or re-certification audit before this date and update it after the review.

This certificate remains the property of TiGroup and is bound by the conditions of contract. The certified organization shall be subject to surveillance audit periodically with acceptable results for maintaining the validity of this certificate. This certificate can be validated from TiGroup website [www.titcgroup.com](http://www.titcgroup.com), as well as the official website of CNCA [www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn).



Signed by

Issue Date: 2023-08-24

Ti Certification (Shanghai) Co.,Ltd.  
CNCA No.: CNCA-R-2017-331  
Room705-709 No.767 Changshou Road  
Putuo District Shanghai China  
[contact.cbe@titcgroup.com](mailto:contact.cbe@titcgroup.com)

# 质量管理体系认证证书

证书编号 : 331231459

兹证明:

## 苏州艾航激光科技有限公司

统一社会信用代码: 91320585MA1PC7YM28

注册地址: 太仓市沙溪镇归庄凡山村30组 (长富经济开发区)

经营地址: 江苏省苏州市太仓市沙溪镇归庄凡山村30组 (长富经济开发区)

建立的质量管理体系符合标准:

## GB/T19001-2016 idt ISO9001:2015

此证书认证范围如下:

激光雕刻切割机、光纤切割机、激光打标机及其零部件的设计开发和生产; 太阳能电池热处理设备零部件加工

(认证范围IAF Code : 17 ;18)

首次注册日期: 2023-08-24

注册有效期至: 2026-08-23

本张证书使用期至2024-08-23, 请在该日期前完成监督或再认证审核并经评审后换发。

此证书所有权归属TiGroup并接受相关合同条款约束, 获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效。本证书信息可在本机构网站www.titcgroup.com, 及在国家认证认可监督管理委员会官方网站www.cnca.gov.cn上查询。



Signed by

签发日期: 2023-08-24

发证机构: 钛和认证(上海)有限公司

CNCA批准号: CNCA-R-2017-331

地址: 上海市普陀区长寿路767号7层705-709室

邮箱: contact.cbe@titcgroup.com



# QUALITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Certificate No. 331231459

*This is to certify that*

**Suzhou Aeon Laser Technology Co., Ltd**

Uniform Social Credit Code: 91320585MA1PC7YM28

Registered Address: Group 30, Fanshan Village, Gui Zhuang, shaxi town, Taicang City (Changfu Economic Development Zone)

Operating Address: Group 30, Fanshan Village, Gui Zhuang, Shaxi Town, Taicang City, Suzhou City, Jiangsu Province (Changfu Economic Development Zone)

*has been found to conform to the Management System standard*

**GB/T19001-2016 idt ISO9001:2015**

*for the following scope:*

The design, development and production of laser engraving and cutting machine, optical fiber cutting machine, laser marking machine and their parts; Parts processing of solar cell heat treatment equipment

(IAF Code of Scope: 17 ;18)

Original Registration Date: 2023-08-24

Expiry Date: 2026-08-23

This certificate is valid until 2024-08-23. Please complete the surveillance or re-certification audit before this date and update it after the review.

This certificate remains the property of TiGroup and is bound by the conditions of contract. The certified organization shall be subject to surveillance audit periodically with acceptable results for maintaining the validity of this certificate. This certificate can be validated from TiGroup website [www.titgroup.com](http://www.titgroup.com), as well as the official website of CNCA [www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn).



Signed by

Issue Date: 2023-08-24

Ti Certification (Shanghai) Co., Ltd.

CNCA No.: CNCA-R-2017-331

Room705-709 No.767 Changshou Road

Putuo District Shanghai China

contact.cbe@titgroup.com

